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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 02.11.2020 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 20/1905 

DELTAGERE: 

Rasmus Schlüter, Tina Eggert, Jannie Jensen, Lars Hein,  
Nelly Golbæk Louv, Gitte Asmussen, Mathilde Schwartz, 
Mette Larsson, Henriette Andersen, Nikoline Ulsig, Lukas 
Christensen, Almas Krarup, Rikke Nygård og Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Rikke Haugen Sørensen  

MØDENR.: 7-2020  

 

Rundtur på skolen 

1. Godkendelse af referat nr. 6-2020 

Referatet blev godkendt. 

Der mangler stadig en liste over kontaktforældrene på skolen.  

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt, med den tilføjelse, at der skal være et fast punkt omkring Corona-

situationen. 

3. Orientering fra SFO 

- hvordan laver vi forældresamarbejde, når forældrene ikke må komme i SFO ? (Corona-restriktion) 

 

Rikke fortæller, at det går godt i SFO-en. Der er lavet pædagogiske rum med teater og legeland. 

Rikke afholder ”mini-MUS” samtaler. 

Børnene er gode til at overholde Corona - restriktionerne. Børnene kommer mere ud på ture. Der 

er mange børn, som bliver hentet tidligt, så der bliver lavet aktiviteter for mange til kl. 15.00, og 

derefter er der aktiviteter i små grupper. 

 

Legepladsen skal ombygges, og der er mange ideer til forbedring. 

 

Der er overvejelser i SFO-en omkring, hvordan forældrene kan kontaktes i Coronatider, så 

forældrene kan få en snak om deres børn og deres udvikling i SFO-en. 

 

Jannie refererer til flere forældre, som roser situationen i SFO-en og den nye SFO-leder, som 

formår at skabe en god stemning både blandt børn og personale. 

 

Der er god stemning blandt forældrene, når de henter deres børn på trods af, at forældrene ikke 

må komme ind på SFO-en. 

 

Der bliver efterlyst en oversigt over aktiviteterne i SFO-en til forældrene; den har været der og der 

kommer snart en ny oversigt. 

 

4. Orientering om klassesammenlægning på 6. årgang 

6. årgang består af 41 elever i 3 klasser, og de bliver nu sammenlagt til 2 klasser. Det er blevet 

drøftet på forældremøder i oktober, og lærerne har lavet en plan for sammenlægningsprocessen. 

Lærer- ressourcen på årgangen forbliver på årgangen indtil klasserne fungerer. 
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5. Undervisningsmiljøvurdering 

Bliver lavet på baggrund af trivselsmålingerne, som eleverne har lavet i foråret 2020. 

Derudover har ”Skolestyrken” været i elevrådet og arbejdet med deres synspunkter på trivslen.  

Skal gennemarbejdes og lægges ud på skolens hjemmeside når den har været rundt om 

skolebestyrelsen. 

 

Lærerne har team-vis arbejdet med deres egne elevbesvarelser og så har de valgt hvilke indsatser, 

der skal laves omkring de forskellige områder og lagt en plan for udførelsen. 

 

 

 

6. Orientering fra: 

Elevrådet: 

Der er elevrådsdag den 20.112020 hvor Demokrati og medborgerskab er på programmet. Der skal 

arbejdes med forskellighed og god opførsel overfor hinanden. Det er ”Skolestyrken” og elevrådet 

som skal samarbejde omkring det. 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Lige nu fylder Corona-restriktionerne meget, stormøderne blandt personalet afholdes virtuelt og 

skole – hjem samtalerne gennemføres telefonisk eller over google meet / hangout el. lign. Det giver 

nogle udfordringer; men dem der har prøvet, det syntes det fungerer. Vigtigt at samtalerne ikke 

ligger for sent om aftenen, så børnene kan være med. 

 

Formanden: 

Efterlysning af at referatet kommer tidligere ud. 

 

Opfordring til at teknisk forvaltning bliver inviteret ud og se skolevejen. 

 

Skoleledelsen: 

Status på corona-situationen: 1.c blev sendt hjem først i oktober og hele 5. årgang blev sendt 

hjem midt i oktober. Alle børn er nu tilbage med negative coronatest. I dag er børnene i 4. 5. og 6. 

årgang blevet opfordret til at blive testet, fordi to medarbejdere i klubben er testet positive. 

 

Personalet taler pt. om værdigrundlag, klasseledelse, børnesyn og ”Den røde tråd” igennem hele 

skoletiden for eleverne. Derudover skal vi tale om skole – hjemsamarbejde og konflikthåndtering. 

 

Inden for de næste 12 måneder får vi uanmeldt besøg af arbejdstilsynet. 

 

Luciaoptog om morgensamlingerne i december bliver ikke til noget i år, men vi fastholder klippe- 

klistredagen og jule bingo (over nettet). 

 

Vi påtænker at bruge de sidste midler fra ”Trivsel og Læring” til at forbedre musiklokalet, det har 

været tiltrængt længe. 

 

Vi fortsætter med morgen-afleveringerne ved porten, det virker positivt på alle børn og  

morgen-roen. 

 

Vi får frugttræer og frugtbuske til lillegård. 

 

Der er slået en stilling op til en ny børnehaveklasseassistent samt en dansklærer på 3. årgang. 
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7. Eventuelt 

Vigtigt at der gøres rent imellem idrætsårgangene i gymnastiksalene. 

 

Punkt til næste møde: 

 Lærernes trivsel på skolen. Mathilde laver uddybning af punktet til dagsordenen. 


